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Päätös: 
Päätettiin antaa sivistystoimelle tehtäväksi valmistella lautakunnalle vastaus seuraaviin 
selvityspyyntöihin:

Jäsen Vaula Norrenan selvityspyyntö:
Mikä on  Montessori-luokkien ja Montessori-pedagogiikan tilanne ja tulevaisuus Vantaalla?
Miten sivistysvirasto huolehtii, että Montessori-luokat ja -pedagogiikka ovat laadukkaita ja Montessori-
linjan mukaisia Vantaalla? 
Montessori-luokkien oppilasmäärä on vähentynyt noin 50:stä 32 oppilaaseen sinä aikana, kun 
Montessori-luokat on siirretty Tikkurilasta ensin Jokiniemeen ja sitten Kuusikon kouluun.
Kuulemma Kuusikossa Montessori-pedagogiikasta on suurelta osin luovuttu Montessori-luokilla 3.-6. ja 
opetus on ollut tavanomaista lähikouluopetusta. Tähän tyytymättöminä ovat monet perheet siirtäneet 
lapsensa pois Montessori-luokalta lähikouluun. 
Juuri veso-koulutuksessa todettiin, että tulevaisuuden koulussa oppiminen on vähemmän 
opettajajohtoista ja enemmän oppilaskeskeistä - kuten Montessori-pedagogiikassa on aina ollut. Miten 
Montessori-pedagogiikka saadaan toimimaan Kuusikon koulussa?

Jäsen Jari Jääskeläisen selvityspyyntö:
Vantaa on viimeinkin saanut talven, ladut ja jäät alkavat olla kunnossa ja lapset pääsevät 
talviliikuntalajien pariin koulujen liikuntatunneilla. 
Havukosken koulun sulkeminen ja oppilaiden siirtyminen toisiin kouluihin remontin ajaksi aiheuttaa 
uutta pään vaivaa oppilaiden vanhemmille, joiden lapset tulevat ”sijais” kouluun mukanaan sukset, 
monot taikka luistimet.
Useammat oppilaat ovatkin huomanneet, että lukollisia kaappeja ei enää uusille oppilaille riitä.
Mikä on kaupungin vastuu, jos uudet pukin tuomat luistimet katoavat, ne ei tässä tapauksessa voi tulla
huoltajien piikkiin. 
Helpoin, halvin ja nopein tapa olisi, jos lukollisia kaappeja tuotaisiin Havukosken koululta riittävästi 
esimerkiksi Koivukylän, Päiväkummun ja Rekolanmäen kouluille.
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